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På kommunstyrelsens sammanträde den 15 september 2020 gällande Apelvägens detaljplan hade 
Moderaterna följande yrkande ” att detaljplanen delas så den delen som rör Bo Aktivt utgör en egen 
plan, samt yrkar avslag till övriga delar av detaljplanen”. Tyvärr föll vårt förslag och planen skickades 
vidare för beslut i kommunfullmäktige.

Vid fullmäktiges sammanträde den 19 november så var detaljplanen uppe för beslut om antagande. 
Efter en lång diskussion och många olika yrkanden återremitterades slutligen ärendet av 
Socialdemokraterna.  

Motivet för återremissen var ”för att utreda konsekvenserna, såsom ekonomi, avtal som kommunen 
ingått, påverkan på kommunens bostadsförsörjning för det fallet detaljplanen inte antas och utifrån 
det inom tre månader återkomma med ett förslag till kommunfullmäktige med beslut i fråga om 
detaljplanen.” 

När nu planen är återremitterad gör vi ytterligare ett försök att nå en politisk majoritet för att dela 
planen och på så sätt följer detta ärende beredningstvånget och kan antas i kommunfullmäktige. 

Moderaterna yrkar på att Apelvägens detaljplan delas så den delen som rör Bo Aktivts 55 + boende 
bereds för att kunna antas av kommunfullmäktige.
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